
1 

 

Protokół nr 43/22 
z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 18 stycznia  2022  roku 
 

Na ogólną liczbę 18 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 10, zgodnie 
z załączoną listą obecności  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z 42  posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie nr, 348.21 z 21.12.2021, 357.21 z 30.12.2021). 

3. Analiza i zaopiniowanie autopoprawki Prezydenta wraz z projektami uchwał: 

a) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 
2022 – 2037 /druk 748/3, 748C/  

b) w sprawie  budżetu miasta Łomża na 2022 rok /druk 749/3, 749C/ 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności komisji za 2021 rok. 

5. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2022 i  wskazanie tematów do planu pracy 

Rady. 

6. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i obrady prowadził Mariusz Tarka - 

Przewodniczący Komisji. Następnie poprosił o uwagi do proponowanego porządku, 

wnosząc o wprowadzenie punktu 3 a i b Analiza i zaopiniowanie autopoprawki 

Prezydenta wraz z projektami uchwał: w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037 /druk 748/3, 748C/; w sprawie  budżetu 

miasta Łomża na 2022 rok /druk 749/3, 749C/ 

Członkowie Komisji przyjęli zgłoszona poprawkę. Komisja realizowała porządek 

jak wyżej. 
 

Ad. 1 
Przewodniczący  poprosił o uwagi do protokołu  42/21 z posiedzenia Komisji 

Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili,  protokół z  42 posiedzenia członkowie Komisji  przyjęli. 
 

Ad. 2 
 

Mariusz Tarka – Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do 

zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili   uwag i wątpliwości. 
 

Ad. 3 a, b 
 

Przewodniczący  wprowadzając do tematu zwrócił uwagę, że radni otrzymali 

materiały prosi więc o uwagi i głosy w dyskusji.  
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Materiały zawarte w drukach 748/3, 748C, 749/3, 749C  przybliżyła Skarbnik 

Miasta.  

Przewodniczący zabierając głos w dyskusji poprosił o informację, jaka jest 

wartość kredytu. 

Skarbnik Miasta odpowiadając wyjaśniła, że w drugiej  autopoprawce, jak radni 

zauważyli kredyt został skorygowany, czyli zmniejszony o 2 mln zł. Pozwoliło to nam 

te wpływy jednorazowe, jakie miasto otrzymało w grudniu z tyt. jednorazowej 

subwencji na zadania bieżące, pozwoliło to spłacić wyższą kwotę kredytu, niż wstępnie 

zamierzali, bo zamierzali spłacić niecałe 13 mln, spłacili ponad 18 mln i w związku z 

tym, że część tych spłat  przypada na rok bieżący,  to pozwoliło im na obniżenie 

planowanego kredytu na ten rok o 2 mln zł, na pokrycie oczywiście zaciągniętego 

kredytu, na spłaty zaciągniętych kredytów w roku bieżącym. Natomiast w części kredyt 

przeznaczony na inwestycje, nieco ponad 21 mln zł , z tej kwoty nie są w stanie zejść, 

ponieważ, jak radni przeanalizowali projekt budżetu, to zauważyli, że dochody bieżące 

są o 16 mln niższe, niż w roku poprzednim, natomiast wydatki, chociażby ze względu 

na  wzrost cen towarów i usług, na wzrost najniższego wynagrodzenia o 7,5%, nie są 

wstanie skorygować, zrezygnować z niektórych wydatków, bo starają się je 

wydatkować oszczędnie, racjonalnie, gospodarnie. Nie są w stanie na tyle skorygować 

wydatki bieżące, żeby wkład własny, przy planowanych nakładach inwestycyjnych 

ponad  104 mln zł i to na inwestycje, które już zostały rozpoczęte, które się dzieją, 

które w części zostały zrealizowane, podpisane umowy zarówno na dofinansowanie, 

jak i na realizację i rezygnacja z tych zadań powodowałaby  konsekwencje finansowe 

dla budżetu miasta  i to jest niemożliwe w ich ocenie. Ponieważ rezygnacja z inwestycji 

z dofinansowaniem wiązałaby się ze zwrotem dotacji z odsetkami dla zaległości 

podatkowych, poza tym kary umowne dla wykonawcy, no i nie dokończenie tych 

inwestycji. Racjonalizacja, jakieś zmiany, które w przyszłości dałyby oszczędności po 

stronie dochodów bieżących, to jest proces, który nie jest z dnia na dzień, tu trzeba  

przede wszystkim wziąć pod uwagę czynnik ludzki, społeczny i bardzo rozważne 

decyzje w tej kwestii podejmować. Więc na dzień dzisiejszy jest to niemożliwe, co nie 

znaczy, że w ogóle niemożliwe, bo jak w ubiegłym roku, tak i w tym roku, jeżeli wpłyną  

nam jakiekolwiek dochody bieżące, czy majątkowe. Po rozliczeniu roku 2021 już wie, 

że zamknął się dobrze i że będzie możliwe część środków wprowadzić ponownie do 

budżetu, natomiast na dzień dzisiejszy nie jest w stanie powiedzieć dokładnie ile. Poza 

tym te wielkości muszą wynikać już z przedłożonych do RIO, Ministerstwa sprawozdań 

finansowych i na tym etapie na dzień dzisiejszy nie jest w stanie powiedzieć, jak to 

będzie wyglądało.  

Radny Andrzej Grzymała prosi o wyjaśnienie kwestii rewitalizacji Starego 

Rynku, czy te 520 tys. zł, które jest po zmianie, wystarczy na dokończenie tego 

zadania. 

Skarbnik Miasta potwierdziła dodając, że ta kwota wynika z otwartego przetargu 

na to zadanie i to wystarczy. 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod 

glosowanie projekty uchwał. 
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 Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy 3 przeciwnych i 1 

wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała projekty uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037. 

 Następnie Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy 3 przeciwnych i 1 

wstrzymującym  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  budżetu miasta 

Łomża na 2022 rok 

 

Ad. 4 
 

 Przewodniczący  wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do przedłożonego 
sprawozdania.  
 Komisja uwag nie zgłosiła i sprawozdanie przyjęła jednogłośnie -10 głosami za.  
 

Ad. 5 
 

Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosiła o uwagi do przedstawionego 

projektu Planu pracy komisji na 2022 rok oraz propozycji do planu pracy Rady na 2022 

rok, który radni otrzymali wcześniej.   

Członkowie Komisji nie zgłosili  uwag do proponowanych propozycji i jednogłośnie 

10 głosami za, przyjęli następujący plan pracy na 2022 rok: 

KWARTAŁ I 

 Bieżące monitorowanie zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

 Opiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie 

na 2022 r. 

KWARTAŁ II 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w 

budżecie na 2022 r. 

 Monitorowanie zmian w budżecie  dokonanych w formie Zarządzenia 

Prezydenta. 

 Bieżąca analiza poziomu i struktury zadłużenia miasta z uwzględnieniem 

aktualnej sytuacji na rynku finansowym. 

KWARTAŁ III 

  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w 

budżecie na 2022 r. 

 Ocena realizacji budżetu za I półrocze 2022 roku. 

 Ocena finansowa realizacji wydatków niewygasłych z 2021 roku. 

 Bieżące monitorowanie zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

KWARTAŁ IV 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w 

budżecie na 2022 r. 

 Przyjęcie stawek podatków na 2023 rok. 

 Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie WPF na lata 2023-2037 oraz w 

sprawie budżetu Miasta Łomża na 2023 rok. 
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 Zaopiniowanie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 

2022 roku. 

 Bieżące monitorowanie zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.    

Propozycje do planu pracy Rady 

KWARTAŁ I 

 Podjęcie uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie na 2022 r. 
 

KWARTAŁ II 

 Podjęcie uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie na 2022 r. 
 

KWARTAŁ III 

 Ocena realizacji budżetu za I półrocze 2022 roku. 

 Podjęcie uchwał w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie na 2022 r. 
 

KWARTAŁ IV 

 Przyjęcie stawek podatków na 2023 rok. 

 Podjęcie uchwał w sprawie WPF na lata 2023-2037 oraz w sprawie budżetu 

Miasta Łomża na 2023 rok. 

 Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem 2022 

roku. 

 

Ad. 6  

W sprawach różnych głos zabrał Sebastian Chrzanowski, Przewodniczący 

Łomżyńskiej  Rady Pożytku Publicznego, który zaprezentował  stanowisko Rady, w 

którym podkreślono, jak waży jest budżet, budżet stabilny dla organizacji 

pozarządowych działających w Łomży i ma nadzieję, że w dniu jutrzejszym obecny 

stan rzeczy ulegnie poprawie.   

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

                                                                                Przewodniczący 
  Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              

                 Mariusz Tarka 
 
 
 
Protokołowała: 
 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 18 stycznia 2022 r. 

 
w sprawie  projektu budżetu miasta na 2022 rok /druk 749/3, 749C/                       

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2037/druk 748/3, 748C/ 
 

 
 

 Komisja Finansów i Skarbu Miasta  autopoprawki Prezydenta dotyczące 

projektu budżetu miasta na 2022 rok /druk 749/3, 749C/ oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022-2037/druk 748/3, 748C/  analizowała na posiedzeniu w dniu 

18 stycznia 2022 r. i po wysłuchaniu wyjaśnień i analizie materiałów, w wyniku 

głosowania  6 głosami za, przy 3 przeciwnych i 1 wstrzymującym  pozytywnie 

zaopiniowała projekty uchwał: w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łomża na lata 2022 – 2037 oraz w sprawie  budżetu miasta Łomża 

na 2022 rok.  

 

 
 

                                                                                 Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
              
                 Mariusz Tarka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


